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MAGISTRÁT MĚSTA ÚSTÍ NAD LABEM 

Odbor kultury, sportu a sociálních služeb 

Velká Hradební 8, 400 01 Ústí nad Labem 

  

 

 

Zápis z 8. jednání Komise Rady města pro sociálně zdravotní problematiku a místní 

Agendu 21 v roce 2017, konané v náhradním termínu dne 30. 10. 2017 od 14.30 hodin 

v zasedací místnosti tajemníka MmÚ 

__________________________________________________________________________ 

 

Přítomni: Mgr. Jaremová, J. Janeček, MUDr. Haasová, Bc. Skálová,  

 

Přítomní hosté: Mgr. Vlasáková, p. Polesný, PaedDr. Čelišová 

 

Nepřítomni, omluveni: Mgr. Černá, MUDr. Janec, MUDr. Vaňková 

 

 

Nepřítomni, neomluveni:  

   

 

 

Program jednání: 

 

 

1) Zahájení jednání  
Předsedkyně komise Mgr. Jaremová zahájila jednání a poté seznámila přítomné s 

navrženým programem jednání, který byl upraven následovně: 

 

 doplňuje se bod ZO ČD Depo kolejových vozidel - mimořádná žádost do programu 

pro seniory, který je zařazen za bod 7) 

 

 

Usnesení:  KSZMA21 souhlasí s navrženým programem jednání. 

Hlasování: 4pro - 0 proti -  0 zdržel se 

 

Ověřovatel tohoto zápisu: Bc. Skálová 

 

 

2) Cena Via Bona 2018 

Tento materiál byl komisi předán k projednání z Kanceláře primátorky. Jedná se o ocenění 

za výjimečné filantropické počiny. Poprvé byla tato cena udělena již v roce 1998. Termín 

pro nominace na toto ocenění je 5. 12. 2017. Komise konstatovala, že v tuto chvíli nemá 

žádného kandidáta na toto ocenění, ale vzhledem k termínu nominací bere tyto informace na 

vědomí a případné nominace navrhne do tohoto termínu. 

 

 

Usnesení: KSZMA21 bere informace na vědomí. 

Hlasování: 4 pro – 0 proti – 0 se zdržel 
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3) Statut Ceny primátora/primátorky města Ústí nad Labem 

Všem členům KSZMA21 byl v dostatečném časovém předstihu zaslán k prostudování výše 

uvedený dokument (příloha č. 1 tohoto zápisu). Po diskuzi komise konstatovala, že by bylo 

vhodné doplnit ocenění finanční odměnou tak, jak tomu bylo v minulých letech a navrhuje 

doplnit znění v čl. I., bodě č. 6), takto: „Cenu tvoří pamětní list s podpisem 

primátora/primátorky, finanční odměna ve výši 10.000,- Kč a balíček dárkových předmětů“. 

 

Usnesení:  KSZMA21 po projednání navrhuje upravit ve Statutu Ceny 

primátora/primátorky města Ústí nad Labem v čl. I., bod č. 6) takto:  „Cenu tvoří pamětní 

list s podpisem primátora/primátorky, finanční odměna ve výši 10.000,- Kč a balíček 

dárkových předmětů“ 

Hlasování: 4 pro – 0 proti – 0 se zdržel 
 
 

4) UJEP, Fakulta zdravotnických studií – mimořádná žádost do Fondu RM 

Žádost o finanční podporu ve výši 40 tis. Kč, na částečnou úhradu nákladů na „V. ročník 

mezinárodní vědecké konference „Nové trendy ve zdravotnických vědách V“. Jedná se o V. 

ročník mezinárodní vědecké konference, konané 19. 10. 2017 ve spolupráci s významnými 

zdravotnickými partnery regionu. Témata konference odrážejí aktuální stav vědeckých 

poznatků ve zdravotnických vědách v oblasti nelékařských zdravotnických oborů 

vyučovaných na FZS a tím umožňují získání dalších odborných vědomostí u účastníků 

konference. Vzhledem k tomu, že žadatelem do Programu pro poskytování dotací z Fondu 

Rady města Ústí nad Labem na rok 2017 nemůže být právnická osoba zřízená na základě 

zákona, byla zároveň s žádostí podána i žádost o výjimku z tohoto ustanovení dle 

schváleného Programu pro poskytování dotací z Fondu RM.  

Pan Janeček informoval členy komise, že UJEP má vyčleněny v rozpočtu města finanční 

prostředky ve výši 200 tis. Kč, které jsou určeny na podporu právě takovýchto akcí, kde je 

pořadatelem UJEP.  

Po diskuzi komise konstatovala, že souhlasí s finanční podporou této akce, ale navrhuje 

podpořit ji z jiných finančních prostředků města. 

 

Usnesení: KSZMA21 po projednání neuděluje výjimku z ustanovení schváleného Programu 

pro poskytování dotací z Fondu RM a nedoporučuje Radě města podpořit výše uvedenou 

žádost ve výši 40.000,- Kč z tohoto dotačního programu. 

Hlasování: 4 pro – 0 proti – 0 se zdržel 

 

 

5) Bateau, z.s. – mimořádná žádost do Fondu RM 

Žádost o finanční podporu ve výši 28.280,- Kč, na „Pořízení psychodiagnostického testu 

Scénotest k diagnostickým a terapeutickým účelům pro práci s dětmi i s dospělými“. Jedná 

se o projektivní metodu, prostřednictvím, které se lze dostat k porozumění prožívání dítěte, 

a to i v případě, kdy dítě není schopno např. traumatické zážitky verbalizovat. Přínos lze 

spatřit především v šíři využitelnosti: obsáhne složité rozvodové situace, práci s 

posttraumatickou stresovou poruchou, syndrom CAN, apod.. Test bude využíván k terapii a 

diagnostice především u dětí do 10 let. 

Žádost byla členy komise ohodnocena 34 body ze 40 možných, což v přepočtu činí 24.038,-

Kč  (85% z požadované částky). Komise navrhla částku zaokrouhlit, tzn. podpořit žádost ve 

výši 24.000,- Kč. 

 

Usnesení: KSZMA21 po projednání doporučuje Radě města podpořit výše uvedenou žádost 

ve výši 24.000,- Kč. 

Hlasování: 4 pro – 0 proti – 0 se zdržel 
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6) Svaz tělesně postižených v ČR, z.s., místní organizace č. 3 – mimořádná žádost do 

Programu pro seniory 2017 

Žádost o finanční podporu ve výši 5.600,- Kč, na částečnou úhradu nákladů souvisejících s 

akcí „Tradiční Martinské posezení“. Tradiční posezení seniorů včetně osob se zdravotním 

postižením. Akce slouží především k udržení a rozvíjení tradic a setkávání seniorů, 

udržování a rozvíjení sociálních kontaktů seniorů s průměrným věkem 77,4 roku, podpoře 

psychické pohody cílové skupiny. Jedná se o tradiční již 10. ročník.  

Žádost byla členy komise ohodnocena 97 body ze 100 možných, což v přepočtu činí 5.432,- 

Kč (97% požadované částky). Po diskuzi komise navrhla částku zaokrouhlit, tzn. podpořit 

žádost ve výši 5.400,- Kč. 

 

Usnesení: KSZMA21 po projednání doporučuje Radě města podpořit výše uvedenou žádost 

ve výši 5.400,- Kč. 

Hlasování: 4 pro – 0 proti – 0 se zdržel 

 

Mgr. Jaremová informovala členy komise, že všechny žádosti podané do Programu pro 

seniory, projednávané na tomto jednání, jsou předkládány k projednání i Radě seniorů, která 

souhlasí s jejich podpořením. 

 

 

7) TJ Sokol Ústí nad Labem – mimořádná žádost do Programu pro seniory 2017 

Žádost o finanční podporu ve výši 20.000,- Kč, na částečnou úhradu nákladů na „Nácvik 

starších žen na slet ČOS 2018“. Jedná se o akci  - nácvik sletové skladby na slet v Praze 

2018, kdy dotace bude použita na cvičební úbory a obuv. Cvičenky starších žen chtějí 

nacvičovat skladbu "Cesta". Cvičenka cvičí 2 hodiny týdně, jednu hodinu mají zaměřenou 

na kondiční a zdravotní cvičení a druhou budou nacvičovat sletovou skladbu. Nácvik 

pohybové skladby je pro ženy aktivní využití volného času. V TJ Sokol cvičí 33 seniorek, 

na slet v Praze 2018 bude nacvičovat 22 žen. Dotace bude použita na pořízení cvičebního 

úboru. 

Žádost byla členy komise ohodnocena 95 body ze 100 možných, což v přepočtu činí 

19.000,- Kč (95% požadované částky).  

 

Usnesení: KSZMA21 po projednání doporučuje Radě města podpořit výše uvedenou žádost 

ve výši 19.000,- Kč. 

Hlasování: 4 pro – 0 proti – 0 se zdržel 

 

 

8) ZO ČD Depo kolejových vozidel - mimořádná žádost do Programu pro seniory 2017 

Žádost o finanční podporu ve výši 5.537,- Kč, na částečnou úhradu nákladů souvisejících s 

akcí „Družební a pracovní setkání železničních seniorů oblasti Drážďan - Německo“. 

Každoroční setkávání německých a českých seniorů (jednou v Německu a jednou v Česku). 

Vyměňují si názory v sociální, důchodové, zdravotní politice pro seniory v obou zemích. 

Navštěvují přírodu, kulturní památky a vedou odbornou diskuzi v oblasti železniční 

techniky. Propagují rozvoj obou měst - Ústí nad Labem a Drážďan. 

Žádost byla členy komise ohodnocena 96 body ze 100 možných, což v přepočtu činí 5.316,- 

Kč (96% požadované částky). Po diskuzi komise navrhla částku zaokrouhlit, tzn. podpořit 

žádost ve výši 5.300,- Kč. 
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Usnesení: KSZMA21 po projednání doporučuje Radě města podpořit výše uvedenou žádost 

ve výši 5.300,- Kč. 

Hlasování: 4 pro – 0 proti – 0 se zdržel 

 

 

9) Různé  

 Pan Polesný informoval členy komise o průběhu zpracovávání 6. Komunitního plánu 

péče na období 2018 – 2021 (dále jen KPP). Proběhla jednání ohledně zpracování 

sociodemografické analýzy, vybrána byla společnost SocioFactor s.r.o. Dále se řeší 

zakázka ohledně vzdělávání, oslovené firmy poskytující certifikované vzdělávání 

z časových důvodů nemají zájem. Prostřednictvím Odboru strategického rozvoje 

MmÚ byl vznesen dotaz na MPSV zda se v rámci projektu musí jednat o certifikovaný 

kurz, MPSV městu sdělilo, že se nemusí jednat o certifikovaný kurz. Byla vypsána 

tedy další poptávka na toto vzdělávání.  

V rámci Koordinačních skupin jsou rozplánovány SWOT analýzy, které budou 

probíhat do konce ledna 2018. Město dopisem oslovilo starosty obcí, aby se vyjádřily 

k problémům ve své obci.  

Dne 3. 11. 2017 proběhne schůzka se zástupci Agentury pro sociální začleňování, kde 

se bude město snažit propojit KPP se Strategickým plánem sociálního začleňování. 

Dále pan Polesný informoval a zároveň pozval všechny členy na jednání 

Manažerského týmu dne 7. 11. 2017, kde bude ve 14.00 hod. zástupce společnosti 

Ders, s.r.o., Ing. Stör, prezentovat nabídnutou aktualizaci systému RISK.  

 

 Opatření obecné povahy (dále jen OOP) 

Mgr. Jaremová informovala členy komise, že se město blíží k vyhlášení OOP. Bude se 

týkat třech obvodů (všech kromě S.Terasy) a města Trmic. Ty podali žádost o 

vyhlášení OOP na dané lokality. My jako pověřený úřad musíme všechny vytipované 

adresy prověřit za pomoci OSPOD a Policie ČR, zároveň máme vyjádření i MP. 

Pracujeme na tom od července. Město Sokolov vyhlásilo tento měsíc a pracovali na 

tom od března. Musíme mít vše řádně podložené.  Na četné dotazy, co bude s těmi, 

kteří v dané lokalitě bydlí a mají opakovanou prodlužovanou smlouvu na dobu 

určitou., tedy zda se jedná o nový právní akt a pak by se na ně vztahovalo OOP, mám 

odpověď přímo od ministryně Marksové: „Lze konstatovat, že jedná-l se o 

prodlužování nájemních smluv (jiného právního titulu) k užívání bytu nebo jiného 

prostoru a datum prodloužení začíná po datu, odkdy bylo v oblasti vydáno opatření 

obecné povahy podle zákona o pomoci v hmotné nouzi, vzniklo právo k užívání bytu 

nebo jiného prostoru příjemci doplatku na bydlení prvotní smlouvou (nebo jiným 

právním titulem), která je novou smlouvou nebo dodatkem prodloužena. Znamená to, 

že v tomto případě nárok na doplatek na bydlení zůstává zachován.“ Před 

vyhlášením (cca do konce listopadu) půjde do rady města informativní materiál se 

všemi lokalitami a odůvodněním.  Rada města bude pouze brát na vědomí, vyhlašuje 

úřad. 

 

 PaedDr. Čelišová informovala komisi, že město schválilo finanční příspěvek ve výši 

5.000,- Kč pro všechny ZŠ a MŠ na nákup hygienických pomůcek v souvislosti 

s rozšířeným výskytem žloutenky na území města ÚL. 

 

 PaedDr. Čelišová sdělila, že město vyčlenilo finanční prostředky na rekonstrukci 

domu v ulici Prokopa Diviše 5, který je města a kde sídlí neziskové organizace (22. 5. 

2017 zde proběhlo jednání KSZMA21, včetně prohlídky prostor) 
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 Dále PaedDr. Čelišová informovala, že Pečovatelská služba, p.o., která sídlí 

v pronajatých prostorech se bude stěhovat do Neštěmic, Na vyhlídku. 

 

 Pan Janeček vznesl dotaz, jak dalece postoupila jednání ohledně žádosti o pomoc 

s poskytováním sociální služby pro občany města ÚL s poruchou autistického spektra. 

PaedDr. Čelišová informovala členy komise, že původní záměr využít objekt bývalých 

jeslí na Střekově nevyšel. V současné době se jedná o objektu bývalé MŠ 

v Doběticích, kde Oblastní charita Ústí n. L. provozuje Nízkoprahové centrum Ovečka 

a využívá jej pouze částečně. Ohledně financování této služby bude sjednána schůzka 

se zástupci KÚ za účasti Mgr. Brožové, ředitelky organizace Helias, která by byla 

ochotná celou službu zaštítit. 

 

 

 

Příští jednání – 13. října, od 15.00 hod. v zasedací místnosti tajemníka MmÚ 

 
 

 

Přílohy 
1. Statut Ceny primátora/primátorky města Ústí nad Labem 

 

 

Zapsala: Šárka Šmilauerová, tajemnice komise 

 

Ověřila: Bc. Irena Skálová, dne …….  2017 

 

Schválila: Mgr. Lenka Jaremová, předsedkyně komise  
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Statut Ceny primátora/primátorky  
statutárního města Ústí nad Labem  

 
 

I. 
Obecná ustanovení 

 
1. Cena primátora/primátorky statutárního města Ústí nad Labem (dále jen 

„cena“) se uděluje za mimořádný přínos a význam pro město v oblasti kultury, 
sportu, volnočasových aktivit, sociálních služeb, školství, životního prostředí a 
veřejného života. 

 
2. Cena je udělována jednotlivcům nebo kolektivům. 

 
3. Cena může být udělena in memoriam. 

 
4. Cena může být udělena i cizím státním příslušníkům. 

 
5. V jednom kalendářním roce může být udělena jedna cena za danou oblast.  
 
6. Cenu tvoří pamětní list s podpisem primátora/primátorky a balíček dárkových 

předmětů. 
 

II. 
Návrh na udělení ceny 

 
1. Cena je udělována na základě písemného návrhu s podrobným zdůvodněním 

a s přihlédnutím k míře zásluh občana nebo kolektivu navrhovaného na 
udělení ceny. 

 
2. Návrhy na udělení ceny mohou předkládat občané, zájmové skupiny a 

společenské organizace a příslušná komise RM. Návrhy se podávají na 
Magistrát města Ústí nad Labem, kancelář primátora/primátorky. 

 
3. V návrhu musí být uvedeno: 

- jméno, příjmení a adresa bydliště jednotlivce, kterému má být cena 
udělena, popř. jména a příjmení všech členů kolektivu 

- zdůvodnění, za jaký přínos nebo aktivitu má být cena udělena 
 

4. Návrhy posuzuje příslušná komise Rady města Ústí nad Labem. Ta 
z předložených návrhů doporučí kandidáta. 

 
5. Udělení ceny schvaluje Rada města Ústí nad Labem. 
 
 
 
 
 
 

III. 
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Udělení ceny 
 

1. O termínu a způsobu předání ceny rozhodne primátor/primátorka města na 
základě doporučení příslušné komise RM. Cena je předávána pokud možno 
při slavnostní veřejné příležitosti, příp. na jednání zastupitelstva města. 

 
2. Cenu předává primátor/primátorka města nebo jím zmocněný zástupce.  
 
3. K udělení ceny je třeba souhlasného přijetí ze strany vyznamenaného. 

 
 

IV. 
Odnětí ceny 

 
1. Rada města Ústí nad Labem může své rozhodnutí o udělení ceny zrušit, 

jestliže se vyznamenaná osoba nebo kolektiv stali nehodnou tohoto uznání 
nebo dodatečně vyšly najevo skutečnosti, na základě kterých by k udělení 
ceny nedošlo. 

 
 

V. 
Závěrečné ustanovení 

 
1. Tento statut schválila Rada města Ústí nad Labem na svém zasedání dne     

usnesením č.  
 


